

Mission Prayer Movement: Japan

October 22, 2024

OLD (One Love Disciplers) Prayer Requests:

- 1) Praise God that Towa & Hanae, the college students who have taken a gap year to serve with us, have arrived. They are a blessing in our lives. Pray that we will learn together how to make disciples of Jesus and fulfill God's plan in their lives.
- 2) Please pray for the disaster relief efforts and outreach in the Noto Peninsula. In responding to the emergency, we also hope to help the locals return to their daily lives. Our main services are threefold: providing warm meals, cleaning up disaster areas and delivering supplies, and rebuilding communities and planting churches.
- 3) Pray for the Holy Spirit to preserve unity and build good communication and mutual understanding within the whole team. Pray for the physical and spiritual well-being of the leaders Joyce, Zhi Ji, and the other missionaries. May the Lord grant them extra grace, peace, and joy.
- 4) Please pray for Eddie's family to find a place to live. Pray that the Lord will prepare a strategic location & affordable home for them, one that suits their family, team, and service. Pray that the Lord will give them faith, so that they won't worry too much about the future, and that they will have strong faith in God.

宣教禱告運動: 日本

2024年10月22日

OLD的代禱事項

- 1) 感恩原定在我們家同住的大學生TOWA和HANAE已經到來, 請記念我們在生活中能成為她們的祝福。一同學習培養出耶穌門徒的生命, 成就神在她們生命中的計劃。
- 2) 請記念災區裡的服侍和開拓, 在回應緊急求助的同時, 能與恢復日常生活接軌。我們主要的服侍主要有三: 送暖飯行動、災區清掃和物資運送、社群的重建和教會開拓。
- 3) 求聖靈保守合一, 建立整個團隊的溝通和默契。記念領袖JOYCE、志基和其他宣教士的體力和心靈。求主把額外的恩典、平安和喜樂量給他們。

4) 請繼續記念我們找房子的事情, 求主為我們預備具策略性的據點, 使我們在家庭、團隊和服侍中都能有果效, 而且是我們的經濟所能負擔的。求主給我們有信心, 不為未來過於憂慮, 對神有積極的信心。